
“SAIL OF THE SEA” 
OCEAN FEAST DINNER BUFFET

“SAIL OF THE SEA” 
OCEAN FEAST DINNER BUFFET

HK$528HK$528

Sun to Thu 星期日至四Sun to Thu 星期日至四 Fri to Sat,  PH& E
星期五至六、公眾假期及其前夕

Fri to Sat,  PH& E
星期五至六、公眾假期及其前夕

Adult 成人Adult 成人

HK$498HK$498Senior / Child
長者或小童

Senior / Child
長者或小童

HK$558HK$558Adult 成人Adult 成人

HK$528HK$528Senior / Child
長者或小童

Senior / Child
長者或小童

https://theharbourview.com.hk/https://theharbourview.com.hk/

3909  90883 9 0 9  9 0 8 8 5 7 2 1  66 105 7 2 1  6 6 1 0
1/F, The Harbourview, 4 Harbour Road, Wanchai 
灣仔港灣道4號灣景國際1樓
1/F, The Harbourview, 4 Harbour Road, Wanchai 
灣仔港灣道4號灣景國際1樓

「啟航尋味」海洋盛饌自助晚餐「啟航尋味」海洋盛饌自助晚餐
6:30PM - 9:30PM6:30PM - 9:30PM

Signature Highlights:  Captain’s Assorted Seafood in Bamboo Basket, Classic Singaporean
Chilli Crab, Salt-Baked Razor Clam, Typhoon Shelter Stir-fried Clams, Thai-Style Salt-
Crusted Fish with Lemongrass, Island Spice Jerk Chicken, Escargots in Puff Pastry,
Typhoon Shelter Crispy Squid, Mango Napolean, Sea Salt Caramel Cheesecake. Etc. 
點題美饌: 船長荷葉竹籠蒸海鮮、獅城經典辣子蟹、 鹽焗蟶子、避風塘炒蜆 、泰式香茅鹽烤魚、
三文魚籽牛油果海鮮寶石撻 、 島香辣味烤雞、 法式田螺酥皮盒、避風塘香脆魷魚鬚、芒果拿破
崙、海鹽焦糖芝士蛋糕等
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Subject to 10% service charge based on the original price. Price and offer are not valid on specified occasions. Please contact Harbour Restaurant for details. Child
aged 4-11 and senior 60 and above. Cannot be used in conjunction with other promotions. Cannot be exchanged for cash and other products or services. Subject to
change without prior notice. Photos are for reference only. Please visit the official website of The Harbourview for details.   The Harbourview reserves the right of
final decision in the event of any disputes.按原價另設加一服務費。價目及優惠不適用於指定節日，請向灣景廳查詢。小童為4-11歲，長者為60歲或以上。不可與其
他優惠共同使用。不可兑換現金及其他產品或服務。如有更改恕不另行通知。圖片只供參考。詳情請瀏覽灣景國際官方網站。灣景國際保留所有優惠最終使用權。

*All-you-can-eat Freshly Shucked Oysters 即開生蠔源源供應
*Free-flow bottled soft drinks 無限暢飲玻璃樽裝汽水


